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גלות את הטקסט ל

איך נבדיל בין שם העצם לשם התואר
שם התואר בא אחרי שם העצם, הוא החלק השני בצירוף. 

אווירה נעימה
ארוחה חמה

מזון טבעי
	

לשני הסוגים: לשם העצם ולשם התואר ניתן להוסיף את ה' היידוע ולהטות אותם בזכר-נקבה, יחיד-רבים,
אולם שם התואר תלוי בשם העצם שלפניו והוא מתאים לו בנטיות וביידוע. 

כלומר, הוא מיודע רק כאשר שם העצם שלפניו מיודע, והוא נוטה בהתאם לשם: בזכר, בנקבה וכו'.

תרגיל 
הבחנה בין שם עצם לשם תואר

לפניכם טקסט ובו מודגשות מילים. מיינו את המילים המודגשות לשתי קבוצות:
שמות עצם, שמות תואר.

נחל השופט 
מעובד על פי טקסט שהתפרסם באתר של קק"ל, המלצה לטיול

נחל השופט מנקז את המדרונות המזרחיים של רמת מנשה. הנחל שאורכו שבעה ק"מ מתחיל את 
מהלכו בין מושב עין העמק וקיבוץ רמת השופט. בין שני היישובים נובע עין ריחנייה, המעיין החשוב 

בנחל. הנחל זורם בנוף של גבעות מעוגלות, חוצה את קיבוץ הזורע ויוצא לנוף הפתוח של עמק יזרעאל. 
מעיינות הנחל יוצרים פלג איתן, הזורם כל השנה. בגדותיו צומחים עצי ערבה מחודדת ובפינות אחדות 

גם עצי אולמוס שעיר, עץ בר נדיר בישראל. 

המילה השנייה בצירוף היא שם התואר.


